
Priprave na kongres zveze
sindikatov

Razprave naj ne bodo
samo formalnost

Predsedstvo občinskega sveta zveze sindi-
katov Ljubljana-Siška je na zadnji seji ocenilo
dosedanje priprave na 10. kongres zveze sin-
dikatov Slovenije in uresničevanje politike OD.

Clani predsedstva so ugotovili, da je raz-
prava o dokumentih 10. kongresa ZSS in 9.
kongresa ZSJ v osnovnih organizacijah sicer
stekle, vendar je bila zaradi letnih dopustov
vse preveč formalna. Zato je treba v preosta-
letn času do kongresa izkoristiti vse oblike in
možnosti za razprave.

Program aktivnosti občinskega sveta ZSS,
čeprav z nekoliko časovnega premika, poteka.
v skladu z rokovnikom. Vse dosedaj organizi-
rane tematske raaprave so dale vrsto napolil
za izboljšanje stanja na posameznih ^odročjih
našega družbenoekonomskega in družbenoipoli-
tičnega življenja, čeprav se nekatere ocene po-
navljajo. Delegati naše občinske organizacije
pa dobivajo snov za svojo udeležbo na kon-
gresu, saj bodo lahko spregovorili o zadevsh,
ki tarejo združeno delo.

V nadaljevanju seje so spregovorili še o
uresničevanju letošnjega dogovora o razpore-
janju dohodka in ocenili kako v naši občini
uresničujemo dogovorjeno politiko dditve
osebnih dohodkav. Ker so bili na seji tudi
predstavniki OZD, ki so bile kršiteljice dogo-
vora za leto 1981, so bili člani prsdsedstva
seznanjeni z aktivnostjo sindikata v teh oko-
ljih, da bodo poravmali preveč izplačano maso
za osebne dohodke.

Po kritični oibravnavi stanja v prvi polojfrici
leLošnjega leta je predsedstvo v svojih skle-
pih zavezalo vse osnovne organizacije, da mo-
rajo spregovoriti o izvajanju dogovora v last-
nih okoljih, zahtevali poročila in ob prekord-
čitvah zahtevati in oblikovati načine, -sako bo-
do povrnili preveč izplačane osebne dohodke.

S politično akcijo odločno vztrajamo pri
uresničevanju dogovorjene politike delitve
osebnih dohodkov in skupne porabe, odvisno
od rasti dohodka.

Zaradi boljšega in realističnega spremljanja
izvajanja dogovora ,pa je potrebno pripraviti
skupne, enotne kriterije za obravnavo in ukre-
pauje pro-U prekoračiteljem dogovora.

Predsedstvo je ocenilo tudi sprejemanje sa-
moupravnega sporazuma o združevanju sred-
stev za pospeševanje izvoza v letošnjem le!.u.
Ugotovilo je vzroke za slab odziv OZD in spre-
jelo določene ukrepe, da bi akcijo sprejemanja
teh sporazumov okrepili.


